
 
1. zápis z jednání Komise kultury, školství a cestovního ruchu 

 

29. 3. 2021 
 

Město Soběslav 

 
Přítomni: I. Molíková, A. Krejčová, D. Líkařová, P. Srncová, J. Palasová, M. Pimperová,  
 
 
Program: 

1.  Spolupráce na novém produktu turistické oblasti Toulava 

2.  Projednání žádosti předsedy Komise pro cestovní ruch Jihočeského kraje 

3.  Různé 

 
 
1. Spolupráce na novém produktu turistické oblasti Toulava o.p.s. ojení města v rámci této turistické 
oblasti 
Komise projednala návrh jedné z členek komise zapojit se do nově vznikajícího produktu turistické oblasti 
Toulava s názvem „Po Toulavě ve jménu Růže – s Petrem Vokem“. Produkt bude zaměřený na historickou 
postavu Petra Voka z Rožmberka, která bude tematicky propojovat Soběslav a Bechyni. Produkt bude 
propagovat a nabízet zážitky a výlety kolem těchto dvou měst. Zmíní legendy a události, které se k Petru Vokovi 
vztahují. Představí místa a památky, které jsou s jeho postavou spojeny. Nabídne akce, prohlídky a jiné zážitky 
spojené s tímto tématem. Komise navrhuje k projednání radě města zapojení se do tohoto projektu, který bude 
financován převážně z prostředků Toulavy. 
 
2.  Projednání žádosti předsedy Komise pro cestovní ruch Jihočeského kraje 

Komise projednala žádost předsedy nově stanovené Komise pro cestovní ruch Jihočeského kraje, který chce 
navázat komunikaci ohledně témat cestovního ruchu a kultury. V rámci krajské komise chtějí její členové vytvořit 
komunikační platformu, případně i setkání zástupců komisí jednotlivých měst Jihočeského kraje. Tato platforma 
by mohla sloužit jako další komunikační tok v rámci kraje, kde by si jednotlivá města předávaly informace a 
inspirace. 
Komise souhlasí se zapojením do komunikační aktivity s Komisí pro cestovní ruch Jihočeského kraje a zároveň 
navrhla jednu z členek (Ing. Michaelu Pimperovou), která bude tuto komunikaci zajišťovat. Návrh bude předložen 
radě města.  
 
3.  Různé 

V bodě různé byly probrány inspirace na možný okruh městem, který by obsahoval nabídku pamětihodností, 
gastro služeb a přírody. Dále komise navrhuje řešit osvětlení staré radnice. Jednalo se také o budoucí podobě 
parku u kostela sv. Víta – možnosti seznámení se s finální vizualizací. 
Komise se dohodla, že na své příští jednání přizve zástupce Diakonie ČCE Rolnička a projedná s ním adventní 
trh a program adventu 2021. 
 
 
 
 
Termín příštího jednání:  3. 5. 2021 

 

Zapsala: Michaela Pimperová, 30. 3. 2021 


